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Protokół nr 8/2022 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego 

w dniu 24 sierpnia 2022 roku 

 

 

WAK.0012.3.8.2022 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Legionowie. 

Przewodniczący komisji Pan Piotr Choroś otworzył posiedzenie, witając członków komisji 

i obecnych gości. Lista obecności Radnych i Gości na posiedzeniu stanowi załącznik Nr 1 

i Nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Opracowanie wniosków komisji do projektu budżetu powiatu na 2023 rok,                   

ze szczególnym zwróceniem uwagi na bezpieczeństwo publiczne. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący komisji przystąpił do głosowania w sprawie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

3. Opracowanie wniosków komisji do projektu budżetu powiatu na 2023 rok,                   

ze szczególnym zwróceniem uwagi na bezpieczeństwo publiczne. 

 

  Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Członków komisji o zgłaszanie 

propozycji do budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2023. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski powiedział, że uważa iż w budżecie Powiatu Legionowskiego 

na 2023 rok, powinny zostać zabezpieczone środki finansowe na przebudowę wałów 

przeciwpowodziowych. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że środki są zabezpieczone na rok bieżący. 

Dodała, że obecnie sytuacja w tym temacie wygląda następująco. Od momentu, kiedy 

Gmina Wieliszew wycofała się z porozumiewania, to powiat nie otrzymał nowych 

propozycji w tym zakresie. Również w obszarze ochrony środowiska, czekamy na decyzje 

po stronie Wód Polskich. Nadmieniła, że dopóki powiat nie otrzyma umowy, to środki 

przewidziane na etap prac w roku 2022, nie zostaną wykorzystane,. Dodała, że wtedy te 

środki będą mogły zostać przesunięte, albo w ramach WPF, albo w ramach wydatków 

niewygasających (jeżeli uda się podpisać porozumienie).   
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Dodała, że wszystkie problemy z tym związane, wynikają z braku uzgodnień. Projekt 

został stworzony, ale nie został do końca uzgodniony i od tego momentu wszystko jest 

zawieszone. 

 

Pan Zbigniew Garbaczewski nadmienił, że przedstawia swój wniosek do rozwagi, przy 

tworzeniu budżetu. 

 

Pani Katarzyna Rembelska powiedziała, że do Wód Polskich Starosta Legionowski 

skierował pismo z prośbą o przedstawienie aktualnej sytuacji w tym zakresie, ale z tego 

co wie, to nie otrzymał jeszcze odpowiedzi. Dodała, że na rok 2022 rok na ten cel 

zabezpieczone jest 48.993,36 zł.  

 

  W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń, Przewodniczący komisji przystąpił              

do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

 

 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

  Przewodniczący komisji zwrócił się z prośbą do Skarbnika Powiatu Legionowskiego 

o omówienie projektów uchwał będących w kompetencji komisji. 

 

Pani Katarzyna Rembelska omówiła zmiany zawarte w projekcie uchwały, zmieniającej 

uchwałę Nr 255/XXXVI/2021 Rady Powiatu w Legionowie z dnia 20 grudnia 2021 r.          

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Legionowskiego na rok 2022, będące                  

w kompetencji komisji. 

 

Nadmieniła, że zostają wprowadzone następujące zmiany: 

1) zwiększenie w planie dochodów - kwota 87.264,00 zł, tytułem dofinansowania         

z Funduszu Rozwoju Przewozów Autobusowych o charakterze użyteczności 

publicznej do realizacji zadania własnego powiatu, w zakresie obsługi kolejnej 

nowej linii autobusowej 9P, dowożącej mieszkańców Gminy Jabłonna do siedziby 

Starostwa Powiatowego w Legionowie, w związku z zawartą z Wojewodą 

Mazowieckim umową o dopłatę;  

2) zmniejszenie planu wydatków - kwota 130.031,18 zł – na realizację zadania pn.; 

„Powiatowy transport publiczny – uruchomienie i obsługa powiatowych linii 

komunikacyjnych”, w związku z powstałymi oszczędnościami      w zakresie 

kosztów funkcjonowania 4 powiatowych linii autobusowych do końca 2022 r., w 

tym linii 9P uruchomionej w sierpniu br. 

 

Pani Katarzyna Rembelska nadmieniła, że w projekcie omawianej uchwały zawarta jest 

również zmiana na zabezpieczenie środków w wysokości 50.000,00 zł - wykonanie           

w ramach wydatków bieżących, ekspertyzy technicznej mostu nad Kanałem Królewskim 

w Izabelinie, w drodze powiatowej Nr 1815W w Gminie Nieporęt, w związku                    

z przeprowadzonym corocznym przeglądem technicznym mostu.  

 

Przewodniczący komisji podziękował za omówienie projektu uchwały i zaproponował 

dyskusję w tym temacie. W związku z brakiem zgłoszeń przystąpił do procedury 

głosowania. Wynik głosowania: 

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 
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5. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

 

  Do protokołu nie zgłoszono żadnych uwag. Protokół nr 7/2022 z posiedzenia 

Komisji Porządku Publicznego w dniu 20 lipca 2022 r. został przyjęty następującym 

podziałem głosów:  

 

7 głosów za, przy braku głosów przeciwnych i wstrzymujących. 

 

 

 

 

6. Wolne wnioski. 

 

   Brak wolnych wniosków. 

 

 

 

 

7. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Posiedzenie komisji zamknął Przewodniczący Pan Piotr Choroś.  

     

 

     

 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego 

        

        Piotr Choroś 

Protokół sporządziła: 
Agata Szraga 


